

TERRA FELIX



SPARKLING WINE PROSECCO

TASTING NOTE

The grapes came from a single vineyard in the cool, pristine climate of Victoria's North-East. Situated at the base of Mount Buffalo in the Alpine Valleys close to Myrtleford.

The Prosecco grapes were picked at optimal ripeness in the cool of the night and gently cold-pressed immediately after harvest. Clean, pure juice was settled, racked and fermented at cool temperatures to preserve delicate aroma and flavor. The wine was left on lees for 3 months to build texture and complexity before undergoing a cool secondary fermentation, creating a fine bubble bursting with freshness.

This wine presents with clear pale straw colour, with flecks of green. The aroma is fresh lemon, spiced pear and green apple with hints of spring flowers. On the palate there you can detect sherbet-like lemon and lime with subtle orange blossom and hint of nuts and sourdough. The palate is clean and pure with a soft, creamy mousse and great balance.

Enjoy as an aperitif or whenever celebrating the good thing about life.



TERRA FELIX



气泡酒 普罗塞克

此款酒的葡萄来自于维多利亚州东北部的凉爽单一葡萄园。坐落于阿尔卑斯山谷的脚下靠近模特尔福德。

的普罗赛克葡萄在最佳成熟度时，采摘于凉爽的夜晚。采摘后立即进行冷压。为了保持细腻的香气与口感，把清晰纯净的葡萄果汁在凉爽的温度下进行沉淀，去渣，并发酵。带榨酿制3个月以获取更多的层次感和复杂性，然后进行二次冷却发酵，从而产生能迸发出新鲜气息的气泡。

这款葡萄酒呈现出清澈的浅麦色，酒香带有新鲜柠檬，五香梨和青苹果的气味，并混合着一丝春天的花香。在口感上你可以感受到柠檬和酸橙味，并带有精致的坚果和面包味道。入口纯粹，带有柔软的奶油慕斯口感和极佳的平衡感。

作为开胃酒或用来庆祝生活的美好

